
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Vestervangsskolen 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2024.09.24 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Valg af mødeleder 

3. Budget – Mette deltager og fremlægger.  

4. Nyt fra: Formand/næstformand, Ledelsen, Elevråd, Medarbejdere, Andre.  

5. Ordførerskaber blandt forældrevalgte i bestyrelsen 

6. Ejendomsservice – herunder status på skolekøkken og solafskærmning 

7. Indsatsområder vedr. dansk og matematik 

8. Forældreforening på Vestervangsskolen  

9. Forældrehenvendelser 

10. Evt. 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2024.09.24  Næste mødedato: 2024.10.24 

Deltagere: Nikolaj, Lise-Lotte, Julia, Kristina, Nichlas, Heidar, Lea, Linda, Carsten 

og Jakob  

 

Afbud: Caroline, Karoline, Kristian, Gitte 

BESTYRELSESMØDE 17.00-19.30 

 

 Emne Hvad skal vi udrette tid Konklusion 

1. Godkendelse af dagsorden  2 min Dagsorden er godkendt 

2. Valg af mødeleder  3 min Julia er mødeleder 

3. Budget Mette deltager og 

fremlægger status på 

budget 

25 min Mette deltager i mødet og fremlægger 

budget for skole, SFO og juniorklub. 

Skolens har fået tilført lidt ekstra midler 

ifm. elevtildeling og DSA-elever. 

Derudover fortæller Mette om hvorledes 

igangværende indsatser påvirker budget 

for både skole, SFO og juniorklub. 

4 Nyt fra Gensidig orientering 20 min Formand: Nicolai har på bestyrelsens 

vegne indsendt høringssvar ift. budget for 

kommunen. 

 



Næstformand:  

Intet 

 

Ledelse: 

Jakob fortæller om driften ift. lærings- og 

læsekonferencer. 

Ledelsen har fokus på databrug og -

analyse i skoleudviklingsarbejdet. 

Skolen er glad for at skoleområdet er 

prioriteret i kommunen. 

Kantinen er startet op i forrige uge. Der er 

meget hjemmelavet mad, og det virker 

som om der er god kvalitet i maden. 

Én af skolens PPR-psykologer er desværre 

blevet sygemeldt, hvilket kan medføre 

længere betjeningstid. 

 

Medarbejdere: 

6. klasse har lavet cyklistprøve. Det er gået 

godt. 

Derudover er der lige nu forskellige ture 

mv. for en del klasser. 

9. årgang har været på lejrskole i KBH. Det 

er gået godt. 

5. Ordførerskaber Drøftelse af fordeling 

af ordførerskaber 

blandt de 

forældrevalgte i 

bestyrelsen 

20 min Jakob fortæller om de ordførerskaber, der 

tidligere har været praktiseret i 

bestyrelsen. 

 

Ordførerskaberne er: 

- Kontaktforældre, Lea og Kristina 

- Trafik herunder den sureste uge, 

Lea, Kristina (den sureste uge) 

Nichlas (trafik) 

- Skolefest, Lise-Lotte og Julia 

- Mærkedage (personalets dag 

mv.), Lea og Kristina 

- Ungdomsskolen, Nikolaj 

6. Ejendomsservice Orientering samt 

status på nyt 

skolekøkken og 

solafskærmning 

15 min I uge 46-47 påbegyndes opsætning af nyt 

skolekøkken. Det er TVIS-køkkener, der 

har fået opgaven 

 

I uge 48 påbegyndes etablering af 

solafskærmning. 

 

Der bliver en ændring i den bemanding, 

som ejendomsservice leverer til skolen.  

 

Der forventes opsætning af branddøre i og 

efter efterårsferien.  

 

Bestyrelsen drøfter hvorledes skolen 

serviceres af og samarbejder med 



ejendomsservice. 

7. Indsatsområder Orientering og dialog 

vedr. dansk- og 

matematikindsats i 

skoleåret 

15 min Carsten fortæller om, hvordan der med 

vejledere arbejdes med dansk og 

matematik på udvalgte årgange i alle tre 

afdelinger på skolen. 

For dansk er der indsats på 2., 4. og 7. 

årgang. 

For matematik er der indsats på 3. og 7. 

årgang. 

8. Forældreforening på 

Vestervangsskolen 

Vedr. vedligehold mv. 

Kristina og Lea indleder drøftelsen 

Dialog om punktet 15 min Jakob har undersøgt, hvad der indenfor 

lovgivningen er muligt for en 

forældreforening at udføre af arbejde på 

skolen. 

En forældreforening kan primært arbejde 

med vedligehold på skolen. Lea og Kristina 

har præsenteret idéen vedr. 

forældreforening og vedligehold på 

forældremøder, og der har generelt set 

været positive tilbagemeldinger. 

Bestyrelsen drøfter, hvordan der kan 

samarbejdes omkring opgaverne vedr. 

vedligehold på skolen.  

 

Lige nu er der tale om et udvalg og ikke en 

forening.  

Lea, Kristina, Nikolaj, Nichlas og Heidar er 

lige nu i udvalget. Lea har initiativretten 

ift. udvalget, og Jakob vil gerne deltage fra 

skolen. 

9. Forældrehenvendelser  5 min Intet 

10. Evt.  5 min Vestervangsskolen har tre pladser til 

årsmødet for skole og forældre. 

Punkt vedr. skolefotografering på 

kommende møde. 

Personaleorientering. 

 


